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ဇူလုိင္ ၂၉ ၊ ၂၀၁၉  

ရွမ္းတိုင္းရင္းသားမ်ား ဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ 
ခ်ဳပ္ပါတီက ရွမ္းျပည္နယ္ လွ်ပ္စစ္ဥပေဒ 
မူၾကမ္းကို လႊတ္ေတာ္သို႔ တင္သြင္းထားၿပီး 
ျပည္သူလူထု  အက်ဳိးရွိႏိုင္မည္ဟု   ဥပေဒ 
မူၾကမ္းတင္သြင္းသည့္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ ဦးစိုင္းလင္းျမတ္ (မုိင္း႐ွဴး-၂) ေျပာ 
ၾကားသည္။

ရွမ္းျပည္နယ္သည္ ေရသယံဇာတေပါ 
ၿပီး သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ ထိခိုက္ေစမည့္  
ေရကာတာဆည္ႀကီးမ်ား  ေဆာက္လုပ္မည့္ 
အစား ျပန္လည္ျပည့္ၿဖိဳးၿမဲစြမ္းအင္  ေရအား 
လွ်ပ္စစ္အေသးစားမ်ားကုိ တရား၀င္လုပ္ပုိင္ 

ခြင့္ျဖစ္ေပၚေစရန္ လွ်ပ္စစ္ဥပေဒမူၾကမ္းက 
ရည္ရြယ္သည္ဟုဆုိသည္။ အဆိုပါ ဥပေဒ 
မူၾကမ္းကုိ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ံုးသို႔ 
တင္သြင္းၿပီး လႊတ္ေတာ္ဥပေဒၾကမ္းေကာ္ 
မတီက ေဆြးေႏြးရန္ သေဘာတူထားကာ 
ယင္းမွတစ္ဆင့္ ရွမ္းျပည္နယ္ အစုိးရအဖြဲ႕သို႔ 
ေပးပို႔ထားေၾကာင္း ဦးစိုင္းလင္းျမတ္က 
ေျပာသည္။

လွ်ပ္စစ္ဥပေဒမူၾကမ္းႏွင့္ ပတ္သက္ၿပီး 
ျပည္ေထာင္စုအစုိးရအဖြဲ႕၏ သေဘာထား 
မွတ္ခ်က္ရယူမည္ဟု ရွမ္းျပည္နယ္အစုိးရ 
အဖြဲ႕မွ တာ၀န္ရွိသူတစ္ဦးက ေျပာသည္။

''အစိုးရအဖြဲ႕ရဲ႕ သေဘာထားမွတ္ခ်က္ 
ေတာ့ ျပန္မက်လာေသးဘူး၊  ဘယ္အခ်ိန္မွာ 

ဒါကိုျပန္ၿပီးေတာ့ သေဘာထားမွတ္ခ်က္ေပး 
မယ္၊ မွတ္ခ်က္မက်ရင္လည္း ဘာေၾကာင့္ 
ၾကန္႔ၾကာေနရသလဲဆိုတာကို လႊတ္ေတာ္ 
မွာ ေမးခြန္းေမးဖို႔အတြက္ ျပင္ဆင္ထား 
တယ္""ဟု ဦးစို္င္းလင္းျမတ္က ေျပာသည္။ 
ရွမ္းျပည္နယ္ လွ်ပ္စစ္ဥပေဒမူၾကမ္းတြင္ 
အခန္း (၁၀) ခန္း ပါ၀င္ၿပီး ဥပေဒ (၃၄) ခ်က္  
ပါ၀င္သည္ဟု သိရသည္။

ရွမ္းျပည္နယ္ လွ်ပ္စစ္ ဥပေဒမူၾကမ္းကုိ 
ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ပုံမွန္အစည္းအေ၀းတြင္ ဆက္လက္ေဆြးေႏြး 
ၿပီး အတည္ျပဳခ်က္ရယူမည္ဟု ဦးစိုင္းလင္း 
ျမတ္က ေျပာသည္။ 
(ကုိးကား-http://www.7daydaily.com)

ရွမ္းျပည္နယ္ လွ်ပ္စစ္ဥပေဒမူၾကမ္းကုိ  ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သို႕  တင္သြင္းထား

ေတာင္သူလယ္သမားမ်ားအတြက္ စိုက္ပ်ဳိးေရးဆိုင္ရာ စုေငြ၊ ေခ်းေငြ၊ ဥပေဒ မူၾကမ္းျဖစ္ေျမာက္ရန္ ျပည္နယ္အဆင့္ ျပည္သူလူထုအား 
ေတြ႕ဆုံရွင္းလင္းတင္ျပျခင္းအခမ္းအနားကို ၂၀၁၉ ခုႏွစ္၊ ဇူလိုင္ လ ၂၆ ရက္ေန႔က ကယားျပည္နယ္ခန္းမ၌ က်င္းပျပဳလုပ္ခဲ့သည္။

(ကုိးကား- www.facebook.com/kayahstatehluttaw)

သတင္းဓာတ္ပုံ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၄

ၾသဂုတ္ ၅၊ ၂၀၁၉  

ကသာ-ဗန္းေမာ္ ရထားလမ္းေဖာက္လုပ္ရာတြင္ နစ္နာေၾကးေပး 
အပ္ရန္က်န္ရွိေသာ ၿမိဳ႕ေပၚရပ္ကြက္ရွိ ေျမပိုင္ရွင္ ၂၄ ဦးႏွင့္ ေတာင္သူ 
၄၉ ဦးကို ေထာက္ပံ့ေၾကးေပးအပ္ရန္ တင္ျပထားေၾကာင္း ကသာ 
ၿမိဳ႕နယ္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးညီညီထြန္းက ေျပာသည္။

စစ္ကိုင္းတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ဦးညီညီ 
ထြန္းက ၂၀၀၇-၀၈ ခန္႔က ကသာ-ဗန္းေမာ္ ရထားလမ္းေဖာက္လုပ္ 
ရာတြင္ ပထမအႀကိမ္ နစ္နာေၾကးေပးရာ၌ အေၾကာင္းအမ်ဳ းိမ်ဳ းိေၾကာင့္ 
က်န္ရွိေနေသာ ေျမပိုင္ရွင္မ်ားႏွင့္ ေတာင္သူမ်ားကို ေထာက္ပံ့ေၾကး 
ေပးရန္ စီစဥ္ေဆာင္ရြက္ေပးႏုိင္ျခင္း ရွိ၊ မရွိ ေမးျမန္းရာ စစ္ကိုင္းတုိင္း 
ေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕၊ လွ်ပ္စစ္၊ စက္မႈႏွင့္ လမ္းပန္းဆက္သြယ္ေရး 
ဝန္ႀကီးဦးသန္းၫြန္႔ဝင္းက ေပးအပ္ရန္တင္ျပထားေၾကာင္း ျပန္လည္ 

ေျဖၾကားသည္။
အဆုိပါ ေထာက္ပံ့ေၾကးေပးႏုိင္ရန္ ဗဟိုလယ္ယာေျမစီမံခန္႔ခြဲမႈ 

အဖြဲ႕သို႔တင္ျပၿပီး ခြင့္ျပဳခ်က္ရရွိပါက လာမည့္ ၂၀၁၉-၂၀ ဘ႑ာေရး 
ႏွစ္အတြင္း ေပးအပ္ႏုိင္ဖြယ္ရွိေၾကာင္း ၎က ခန႔္မွန္းေျပာၾကားသည္။ 
ေျမပိုင္ရွင္ ၂၄ ဦး၏ ေျမဧက ၃ ဒသမ ၇၈၇ ဧကအတြက္ ၿမိဳ႕ေျမ 
ေလ်ာ္ေၾကး က်ပ္ ငါးရာကိုးဆယ့္ေျခာက္သိန္း ခ်ထားေပးရန္ႏွင့္ 
ေတာင္သူ ၄၉ ဦး၏ ေျမဧရိယာ ၉၉ ဒသမ ၄၁ ဧကအတြက္ နစ္နာ 
ေၾကးေပးအပ္ႏုိင္ရန္ ကသာၿမဳိ႕နယ္ႏွင့္ခ႐ုိင္ လယ္ယာေျမစီမံခန္႔ခြဲမႈ 
ေကာ္မတီမ်ားက အဆင့္ဆင့္တင္ျပထားေၾကာင္း၊ ယင္းအဖဲြ႕ (ဗဟုိ) 
၏ အတည္ျပဳခ်က္ရပါက ေဆာင္ရြက္ေပးႏိုင္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ဝန္ႀကီး 
က ေျပာသည္။ 

 (ကုိးကား-http://www.7daydaily.com)

ကသာ-ဗန္းေမာ္ ရထားလမ္းေဖာက္စဥ္ နစ္နာေၾကးေပးရန္ က်န္ရွိသူမ်ားကို  ေထာက္ပံ့ေၾကးေပးရန္  တင္ျပထား

ၾသဂုတ္ ၃၊ ၂၀၁၉  

မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္စားလွယ္မ်ားအေနျဖင့္ ေမးခြန္းေမးျမန္း 
ရာတြင္ စည္းလြတ္ေဘာင္လြတ္ ေမးျမန္း 
ျခင္းမျပဳရန္ႏွင့္ မျဖစ္ႏုိင္သည့္အဆိုမ်ားကို 
မတင္သြင္းရန္ ႏိုင္ငံေတာ္သမၼတက မွာၾကား 
ေၾကာင္း တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးတင္ေအာင္က ေျပာသည္။ သမၼတဦးဝင္းျမင့္ 
ႏွင့္ မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီးရွိ အုပ္ခ်ဳပ္ေရး၊ 
ဥပေဒျပဳေရးႏွင့္ တရားစီရင္ေရးမ႑ိဳင္မွ 
တာဝန္ရွိသူမ်ား ေတြ႕ဆံုပြဲတြင္ ယင္းသုိ႔ေျပာ 
ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။ 

''လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ပုိင္းကေတာ့ 
ကိုယ့္အလုပ္ကို ပီပီျပင္ျပင္လုပ္ၾကဖို႔၊ လႊတ္ 
ေတာ္ကလည္း လႊတ္ေတာ္အခန္းက႑ကို 
လုပ္ဖို႔မွာတယ္။ လႊတ္ေတာ္မွာေမးတဲ့အခါ 
မွာလည္း ျပည္ေထာင္စုကုိ တိုက္တြန္း 
ေၾကာင္း အဆိုေတြမလုပ္ရဘူးေပါ့။ ျပည္ 
ေထာင္စုအဆို လုပ္ေစခ်င္တယ္ဆုိရင္ ျပည္ 
ေထာင္စုလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ရွိတယ္၊ 
အမ်ိဳ းသားလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ရိွတယ္ 
ေပါ့။ သူတို႔ကိုေျပာေပါ့။ တုိင္းေဒသႀကီးမွာ 
အဲဒီလိုမ်ဳိးေတြ ေတြ႕ရွိရတာေတြက စည္း 
လြတ္ ေဘာင္လြတ္ျဖစ္တယ္လုိ႔ ေျပာတယ္""

''ကုိယ္စားလွယ္ေတြအေနနဲ႔လည္း မျဖစ္ 
ႏုိင္တဲ့အဆိုေတြ မေျပာဖို႔ဆုိပါေတာ့၊ ကိုယ္ 
က လူအင္အားမ်ားၿပီး မျဖစ္ႏုိင္တဲ့အဆုိကို 
တင္သြင္းလိုက္လို႔ အစိုးရကမလုပ္ႏုိင္ဘူး 
ဆိုရင္လည္း အလကားပဲတဲ့။ အစိုးရက 
လည္း ဘယ္လုိပဲ အဆုိပဲေအာင္ေအာင္ 

မလုပ္ႏိုင္ဘူးလို႔ ပြင့္ပြင့္လင္းလင္းေျပာခဲ့လို႔ 
ရွိရင္ ဒါေတြ ေကာင္းတာေပါ့လို႔ ေျပာတယ္။ 
အစိုးရပိုင္းနဲ႔ လႊတ္ေတာ္ႏွစ္ခုစလံုးကို ေျပာ 
သြားတယ္""ဟု ဦးတင္ေအာင္က ေျပာသည္။

(ကုိးကား-http://www.7daydaily.com)

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား  စည္းလြတ္ေဘာင္လြတ္   ေမးျမန္းျခင္းမျပဳရန္ 

သမၼတသတိေပး

မႏၱေလးၿမိဳ႕  ဌာနဆိုင္ရာမ်ားႏွင့္ေတြ႕ဆံုရန္ ေရာက္ရိွလာသည့္ သမၼတဦး၀င္းျမင့္ 

(ဓာတ္ပုံ-Kaung Zaw Hein/MPA)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၄

ဇူလုိင္ ၂၃၊ ၂၀၁၉  
 
ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ပညာေရး၊ 

က်န္းမာေရး၊ အမ်ဳိးသမီး၊ ကေလးဆိုင္ရာ 
ျမႇင့္တင္ေရးေကာ္မတီမွ ၈ ႀကိမ္ေျမာက္ 
အျဖစ္ ရွမ္းျပည္နယ္ေတာင္ပိုင္း၊ လြိဳင္လင္ 
ခ႐ိုင္၊ နမ့္စန္ၿမိဳ႕နယ္အတြင္းသို႔ ဇူလိုင္လ 
စတုတၳပတ္အတြင္းက ကြင္းဆင္းေဆာင္ရြက္ 
မႈမ်ားျပဳလုပ္ခဲ့ေၾကာင္း ယင္းေကာ္မတီ၏ 
အတြင္းေရးမွဴး ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအးမင္းစိုး (ရြာငံ-၁) ထံ 
မွ သိရသည္။

''ေတြ႕ဆုံပြေဲတြနဲ႔  ပညာေရးဆုိင္ရာေတြ႕ရိွ 
ခ်က္ေတြကို ျဖည့္ဆည္းႏိုင္ဖို႔ လႊတ္ေတာ္ကို 
ျပန္လည္တင္ျပသြားမွာျဖစ္ပါတယ္""ဟု ျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအးမင္း 
စိုးက ကေမ ၻာဇတိုင္းသို႔ ေျပာသည္။

ကြင္းဆင္းစီမံခ်က္အရ ဇူလိုင္လ ၂၃ 
ရက္မွ ၂၇ ရက္အတြင္း  ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားျဖစ္သည့္ ေဒၚနန္း 
ခင္ထားရီ၊ ေဒၚနန္းေကာင္ခမ္း၊ ဦးစိုင္းလံု၊ 

ဇူလိုုင္ ၃၁၊ ၂၀၁၉

ေက်ာက္ျဖဴၿမဳိ႕နယ္၊ ကင္းေျမာက္ေက်း 
ရြာအုပ္စု၊ ပင္လယ္နားေက်းရြာတြင္ တည္ 
ေဆာက္ထားေသာ တ႐ုတ္ႏုိင္ငံသားပုိင္ 
ငါးမႈန္႔ႀကိတ္စက္႐ုံအား ေက်ာက္မီးေသြးျဖင့္ 
အသုံးျပဳလည္ပတ္ေနသျဖင့္  သဘာဝပတ္ 
ဝန္းက်င္ကုိ ထိခုိက္လာႏုိင္သလုိ လူမ်ားကုိ 
လည္း အႏၲရာယ္က်ေရာက္လာႏုိင္ျခင္း 
ေၾကာင့္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားမွ 
ကန္႔ကြက္ထားေၾကာင္း သိရသည္။ 

ေက်ာက္ျဖဴၿမဳိ႕နယ္မွ ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးဖုိးစံက လွ်ပ္စစ္မီး 
အခက္အခဲရွိေသာ ေဒသမဟုတ္သျဖင့္ 
ေက်ာက္မီးေသြးျဖင့္ လည္ပတ္မည္ကုိ ကန္႔ 
ကြက္သည္ဟုဆိုသည္။ ဆက္လက္၍ ၎က 

''ေက်ာက္မီးေသြးရဲ႕ဆိုးက်ဳ းိကို တစ္ကမ ၻာလံုး 
က သိတာပဲ၊ ဆုိးက်ဳိး ၁၃ မ်ဳိး႐ွိတာ အားလုံး 
သိတယ္၊ စက္႐ုံေဆာက္မယ္ဆုိရင္ ႏုိင္ငံျခား 
သားဟာ ဥပေဒအရ ေျမပုိင္ဆုိင္ခြင့္မရွိဘူး၊ 
ေျမပုိင္ဆုိင္မႈရေအာင္ ဘယ္လုိလုပ္ထားလဲ 
မသိဘူး ၊မေန႔က ေျမစာရင္းဦးစီးကုိ ေမး 
ၾကည့္ေတာ့ အရင္ဦးစီးလက္ထက္ကတည္း 
က ေျမပုိင္ဆုိင္မႈရထားၿပီ လုိ႔ေျပာတယ္"" ဟု 
ဆုိသည္။ ယင္းႏွင့္ပတ္သက္၍ အာဏာပုိင္
မ်ားႏွင့္သာသက္ဆိုင္ၿပီး ေျမစာရင္းဦးစီး 
ဌာနႏွင့္မဆိုင္ေၾကာင္း ေျမစာရင္းဦးစီးမွဴး 
ဦးထြန္းထြန္းဝင္းက ေျပာသည္။

ေက်ာက္ေတာ္ ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္ကုိယ္ 
စားလွယ္ဦးထြန္းဝင္းက  ျပည္သူမ်ားကုိ 
ပြင့္လင္းျမင္သာစြာခ်ျပၿပီးမွ အေကာင္ 
အထည္ေဖာ္သင့္ေၾကာင္းႏွင့္ မင္းျပားၿမိဳ႕ 

ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးလွ 
သိန္းေအာင္ကလည္း သဘာဝဂတ္စ္ျဖင့္ 
လွ်ပ္စစ္ရေနသျဖင့္ ေက်ာက္မီးေသြးအသုံး 
ျပဳျခင္းမွာ မျဖစ္သင့္ေၾကာင္း ဆုိသည္။ 

စက္႐ုံေဆာက္ထားေသာ အနီးအနားရွိ 
ေက်းရြာမ်ားကမူ ကန္႔ကြက္ျခင္းမရွိေၾကာင္း 
ေက်ာက္ျဖဴၿမဳိ႕နယ္၊ ကင္းေျမာက္ေက်းရြာ 
အုပ္စု အုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴး ဦးသန္းေက်ာ္ေဌးက 
ေျပာသည္။  အဆုိပါစက္႐ုံအား ဇူလုိင္ ၃၀ 
ရက္ေန႔က ရခုိင္အမ်ဳိးသားပါတီမွ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးဖုိးစံ၊ ပတ္ဝန္း
က်င္ထိန္းသိမ္းေရးဦးစီးဌာန လက္ေထာက္ 
ၫႊန္ၾကားေရးမွဴး ဦးလႊမ္းမုိးထက္ဦးေဆာင္ 
ေသာအဖဲြ႕တုိ႔ ကြင္းဆင္းေလ့လာခဲ့ၾကျခင္း 
ျဖစ္သည္။ 
(ကုိးုကား-https://burmese.narinjara.com)

ဦးေဇာ္ထြန္း၊ ဦးေအးမင္းစိုးႏွင့္  တပ္မေတာ္
သားလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦး ပါဝင္ 
ေသာအဖဲြ႕က  နမ့္စန္ၿမိဳ႕ရွိ ဌာနဆုိင္ရာမ်ား၊  
ေက်းရြာမ်ားသို႔သြားေရာက္ကာ ကေလး 
သူငယ္မ်ား၏ ပညာသင္ၾကားေနမႈ အေျခ 
အေနမ်ားကုိ ေလ့လာခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

အဆိုပါေကာ္မတီအေနျဖင့္ ဒုတိယ 
အႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း 
အတြင္း ၇ ႀကိမ္ ကြင္းဆင္းေဆာင္ရြက္ခဲ့ရာ 
တြင္ ရွမ္းျပည္နယ္ေျမာက္ပိုင္း၊ လား႐ိႈးႏွင့္ 
တန္႔ယန္းၿမိဳ႕နယ္မ်ားတြင္ ျဖစ္ပြားခဲ့သည့္ 

ကေလးသက္ ငယ္မုဒိန္းမႈ ၂ မႈႏွင့္ လူကုန္ 
ကူးမႈကို စိစစ္တင္ျပျခင္း၊ ရွမ္းျပည္နယ္ 
ေတာင္ပိုင္း မိုင္းကိုင္၊ မိုးနဲၿမိဳ႕နယ္မ်ား၊ ရွမ္း 
ျပည္နယ္အေရွ႕ပိုင္း၊ မိုင္းျဖတ္၊ မိုင္းခတ္၊ 
မိုင္းေယာင္းၿမိဳ႕နယ္မ်ား၏ ပညာေရး၊ က်န္း 
မာေရး၊ လူထုအေျခအေနမ်ားကို ကြင္းဆင္း 
စစ္ေဆးၿပီး လႊတ္ေတာ္သို႔တင္ျပႏုိင္ျခင္း 
ေၾကာင့္ ျပည္နယ္အစိုးရမွ လိုအပ္သည္မ်ား 
ကို ျမန္ဆန္စြာျဖည့္ဆည္း ေဆာင္ရြက္ေပး 
ႏိုင္ခဲ့ေၾကာင္း ယင္းေကာ္မတီမွ သိရသည္။
(ကုိးကား - https://www.kanbawzatainews.com)

ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္  ပညာေရး၊  က်န္းမာေရး၊  အမ်ဳိးသမီး၊  ကေလးဆိုင္ရာ 

ျမႇင့္တင္ေရးေကာ္မတီ  ၈  ႀကိမ္ေျမာက္  ကြင္းဆင္း

တ႐ုတ္ပုိင္   ငါးမႈန္႕ ႀကိတ္စက္႐ုံ   ေက်ာက္မီးေသြးျဖင့္လည္ပတ္၍   ကုိယ္စားလွယ္မ်ားကန္႕ကြက္
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